
學校名稱：Soai University - 相愛大學 

此為雙聯學位合作學校 

申請科系：音樂系 

名額：不限 

  

1. 建校年份： 1982 

2. 學生數：1158 

3. 網站：https://www.soai.ac.jp/ 

簡介： 

相愛大學（Soai University）是一所位於日本大阪市的私立大學。它成立於 1950

年，1982 年開設大學教育的日本私立大學稱為“相愛大”。 

相愛大學設有音樂學部（作曲專攻、音樂學專攻、音樂療法專攻、聲樂專攻、鋼

琴專攻、創作演奏專攻、風琴專攻、古樂器專攻、管絃和打擊樂器專攻）、人文

學部（日本文化學科、文化交流學科、英美文化學科、人類心理學科、社會設計

學科）、人類發達學部（兒童發達學科、發達營養學科）、以及音樂專攻科。 

國內高校排名：全球高校網(4ICU)國家高校排名第 628 位。 

Soai University is a private university in the city of Osaka, Japan. Since the 

foundation of Soai School in 1888, the motto “To–So–Kyo–Ai” has gradually become 

the motto of the whole Soai academic institution (including Soai Junior and Senior 

High School and Soai Junior Conservatory of Music). The motto has also become 

Soai University’s motto because it is the basis of the sort of human education that 

society demands from universities, regardless of the times. 

This university has three faculties: Music (Department of Music); Humanities 

(Department of Humanities); Human Development (Department of Child 

Development Studies, Department of Food and Nutrition Management Studies) 
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